
Panie Burmistrzu,

Na styczniowej sesji rady miasta w punkcie "Informacja z dzia1alnosci Burmistrza Miasta

Marki", na pytanie radnego Or!owskiego dotyczqce punktu "Zawar! umow~ z Justynq

Balcerzak z Zqbek na przygotowywanie tekst6w do biuletynu "Informacje z Ratusza" w

okresie od 9 grudnia 2009 do 31 stycznia 2010; wartose umowy - 1.000 z1", po

wczesniejszych wyjasnieniach powiedzia1 Pan "."umowa by1a zawarta, by sprawdzie

umiej~tnosci osoby, kt6ra bye moze b~dzie z nami wsp61pracowa1a w innym charakterze".

Pani Justyna Balcerzak przeszia skomplikowanq procedur~ naboru na stanowisko 

Podinspektor w Wydziale ds. Przygotowania i Wdrazania Program6w Unijnych i Promocji

Miasta, czego jej szczerze gratuluj~. Dlatego pytam - czy inni kandydaci mieli tez okazj~

wziqe udzia1 w "sprawdzeniu umiej~tnosci" i otrzymali stosowne wynagrodzenie, czy i w tym

wypadku nie by10 takiej potrzeby?

ChciaIbym stanowczo zaznaczye - nie chodzi mi 0 wyb6r konkretnej osoby, kt6rej zycz~,

by jak najlepiej wypeiniaIa obowiqzki. Moje wqtpliwosci i zaniepokojenie budzq natomiast

procedury, jakie Sq stosowane przy tej rekrutacji.

Z wyrazami szacunku




